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JEGYZŐKÖNYV 

A Magyar Floorball Szakszövetség elnökségi üléséről 

Dátum: 2024.09.19. 18:00 

Helyszín: A Magyar Sport Háza (1146 Budapest, Istvánmezei út 1-3.) I. emeleti kistárgyaló 

Résztvevők: 

MFSZ képviseletében: Kiss László elnök, Rácz László alelnök, dr. Vértesi Nicole elnökségi 
tag, Pavelka Zoltán elnökségi tag, dr. Mózes Réka ellenőrző testület, Feke Dávid főtitkár, 
Odor Gréta irodavezető, Magyar Petra média bizottság elnöke, Szűcs András egyetemi és 
szabadidős bizottság elnöke, Szegvári András versenybizottság elnöke 

 
Meghívottak: Marovszki Gábor, Szabó Zsolt, Varsányi Zsuzsanna, SZPK Komárom 
képviselője 
 
Kiss László köszöntötte a megjelenteket és megnyitotta az elnökségi ülést. 
Pár mondatban összefoglalta az elnökségi ülés napirendjét, milyen teendők, feladatok várnak 
az elnökségre.  
 
Határozatképesség megállapítása: 
Az elnökségi ülés határozatképességéhez arra van szükség, hogy az elnökségi tagok 50 % +1 
fővel képviseltessék magukat. 5 elnökségi tagból 4-en jelen voltak, így Kiss László elnök úr 
megállapította, hogy a szakszövetség elnökségi ülése határozatképes. 
 
Az elnökség tagjai egyhangúan elfogadták Kiss Lászlót levezető elnöknek. Jegyzőkönyv 
vezetői feladattal Odor Grétát bízták meg, míg jegyzőkönyv hitelesítőnek Rácz László és dr. 
Mózes Réka választották meg. Mindenki elfogadta a megbízatást, az elnökségi tagok is 
egyhangúan megszavazták a jelölteket. 
 
1. napirendi pont: 
 
Javaslat az MFSZ 2024. szeptember 19-i elnökségi ülés napirendi pontjaira 
 Előadó: Kiss László elnök       
                        (írásos előterjesztés) 
 
Kiss László tájékoztatta az elnökséget, hogy az üléstervet mindenki előzetesen megkapta. 
Ismertette az elnökségi ülés napirendi pontjait. 
 
Pár mondatban elmondta mik azok a pontok, amiket alaposan át kell majd gondolni. Ezt 
követően nem érkezett új javaslat, hozzászólás a napirendi pontokhoz, ezért az eredetileg 
kiküldött napirendi pontokat terjesztette fel szavazásra. 
 
Az elnökség tagjai egyhangúlag elfogadták az előzetesen kiküldött napirendi pontokat. 
 
 

MFSZ 20  
 



 Magyar H - 1146 Budapest, Istvánmezei út 1-3 Tel: +36-20-5069710 

 Floorball Adószám: 18250671-1-42 honlap: www.hunfloorball.hu 

 Szakszövetség Erste: 11600006-00000000-41595084 e-mail: floorball@hunfloorball.hu 
 
  
 
 

EÜ-59. (09.19.) 1. számú elnökségi határozat: 
 Az elnökség elfogadta az előzetesen kiküldöttek szerint az MFSZ 09.19. elnökségi 

ülés napirendi pontjait. 
Igen:   4 fő 

  Nem:   0 fő 
  Tartózkodott:  0 fő 

 
 

2. napirendi pont: 
Tájékoztató a Marketing Bizottság első féléves működésével kapcsolatos 
tapasztalatokról. 
           Előadó: Magyar Petra (Marketing Bizottság elnöke) 
                        (írásos előterjesztés) 
Magyar Petra kiegészítette szóban az írásos tájékoztatót. A nagyobb eseményekre jól sikerült 
felkészülni marketing és média szempontból. 
Újításként merült fel, hogy a külföldi játékosok/transferek bemutatásra kerüljenek. 
Podcast adás május-júniusban kivitelezésre került, viszont nem került ki.  
2024-2025. évi szezon meccsbejelentői kész vannak, rendszeresen ki fognak menni a posztok. 
Hónap gólja díj elindult tavaly, hogy ha lesz felvétel a meccsekről, akkor lehet megvalósítani 
a díjazást. Erre keresünk támogatót, tavaly havi 10.000 Ft volt a díj. 
Kiss László elmondta, hogy sokat fejlődött a szövetség média megjelenése. Podcast felvételt, 
adást folytassuk és tartsuk magunkat ahhoz, hogy befejeződjön a munkamenet. Hónap gólja 
finanszírozását támogatja, ötletelni kell. Várjuk a támogatókat. 
Feke Dávid a nemzetközi transfer téma jó ötlet. Meccs lemondások e-mail címzettekben Petra 
is legyen benne. A podcastet tekintsük most DEMO-nak, kell hozzá ötlet és ember, de 
megvan a következő időpont és vendég, szóval lesz új podcast. 
Pavelka Zoltán kérte, hogy az utánpótlás is jelenjen meg a közösségi médiában.  
dr. Mózes Réka felvetette az új női válogatott facebook oldalának létrehozását. 
Kiss László javasolta, hogy szeptember 26-ra történjen meg az új fiók és az új női oldal 
létrehozása.  
 
4 igen szavazattal el lett fogadva Magyar Petra írásos tájékoztatója. 
 
3. napirendi pont: 
Javaslat az egyetemi, valamint az amatőr bajnoki rendszer megszervezésére, 
lebonyolítására. 
          Előadó: Feke Dávid (főtitkár) 
                       Szűcs András (Egyetemi és Szabadidősport Bizottság elnöke) 
                       (írásos előterjesztés) 
Feke Dávid elmondta, hogy a játékvezetők küldése folyamatban van a Soproni Egyetemi 
tornára, illetve lesz egy MEFOB okt. 11-12-én. 
Szűcs András kiegészítette az írásos előterjesztését, Szeptember 28-án lesz az első egyetemi 
bajnokság, majd lesz még két forduló októberben és novemberben. Helyi egyetemek 
valósítják meg, az egyetemi szervezőcsapat szervezi meg. Költségek, nevezési díjakból 
történik, önfenntartó. Szövetségi támogatás, hogy látható legyen, hogy szövetség szervezi. A 
szövetség állja a serlegek, érmek vásárlását, átadását. 
Feke Dávid elmondta, hogy beszélgetett a Soproniakkal, ha jól sikerül akkor szerveznének 
még és csatlakoznának a szövetséghez. 
 
4 igen szavazattal elfogadta az elnökség az előterjesztést. 
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4. napirendi pont: 
Tájékoztató a női válogatott felkészüléséről. 
         Előadó: Szabó Zsolt (női szövetségi kapitány) 
                      (szóbeli előterjesztés) 
Szabó Zsolt elmondta, hogy a nyár folyamán megkezdődött a játékosok behívása, majd 
augusztus 16-án kezdődött meg a felkészülés. Utána edzőmeccs mérkőzésen vettek részt a 
Snipers csapata ellen. Jól sikerült, megvalósultak azok az elemek amiket a stáb kért. 
Nemzetközi hétvége is volt, 9 órás edzőnapot tartottak, nagyon jól sikerült. Múlthét pénteken 
elindult a rendszeres edzés, ami hol Komáromban, hol Pesten kerül megrendezésre. Szép 
számban jelen vannak a játékosok az edzéseken, edzőmérkőzéseken. Amennyibben elindul a 
női bajnokság utána át kell szervezni az pénteki edzéseket. A külföldi játékosok korlátozottan 
tudnak részt venni a válogatott edzéseken. Készülünk a Hungária Kupára, ahol minden 
játékosnak szeretnénk esélyt adni, hogy kipróbálhassa magát. 
Pavelka Zoltán: Beneveztünk a női bajnokságba, hogy ha látod a lányokat akkor lenne esélye 
bekerülni a válogatottba? 
Szabó Zsolt: A fejemben megvan 15-16 játékos akivel én tervezek, az esélyt megadom 
mindenkinek, de akkor változtatok, hogy ha nagyon meggyőz és felkavarja az állóvizet. Az 
idő rövidsége miatt ezzel készülök, de nem zárkózok el tőle. 
Feke Dávid felvetette, hogy van egy Svédországban élő magyar származású játékos, aki 
jelezte, hogy szívesen lenne a női válogatott tagja, megtörténhetne a honosítás. Novemberben 
lenne egy szlovák női torna, lehet ott részt vehetne a női válogatott. 
 
4 igen szavazattal elfogadták a szóbeli tájékoztatót. 
 
5. napirendi pont: 
Tájékoztató a 2024-2025. évi bajnoki rendszer beindításának tapasztalatairól. 
            Előadó: Szegvári András (Versenybizottság elnöke) 
                         (szóbeli előterjesztés) 
 
Szergvári András elmondta, hogy új versenybizottság állt fel 2024-ben, sokféle kihívással 
kellett szembenézni. Versenyszabályzat aktualizálása, Női bajnokság, 3v3 bajnokság 
kialakítása. 3v3 szabályzata, kiírása elkészült, ezt hamarosan küldjük az elnökség felé. 
Hatékonyság növelés, ülés nélküli határozati szinti szavazás. Végrehajtó bizottságnak kell 
tekinteni, a versenyszabályzat alapján lesz elbírálva az egyes eset.  
Kiírások aktualizálása került ebben nagy segítséget kaptunk Rácz László alelnöktől. A 
versenyszabályzat átnézése megtörtént a javaslatainkat jeleztük. Bevezettük az új 
játékrendszert. Sok ötlet van, ami a következő szezonra lesz megvalósítva. 
A versenynaptárral sokat dolgoztunk. Kialakult az egyenletes súlyozás, minden csapatnak a 
terheltséget egységesen osztottuk el. Mivel 8 csapat lesz, ezért lehet bele kell nyúlni a 
versenynaptárba. 
Női bajnokság: 2-2, 8 meccs egy csapatnak 
3v3: legyen alapszakasz és utána legyen rájátszás. Külön lesz női és férfi ág. Lebonyolítás 
még nem került kiküldésre, a költségek miatt. Helyszín a legnagyobb probléma a 
palánkszállítás miatt. 
Pavelka Zoltán kérte, hogy az IFL-ben lejátszott magyar-magyar meccsek jelenjenek meg a 
Hunfloorballon is. Emellett elmondta, hogy Debrecen nem nevezett UP csapatot, pedig a 
versenykiírás előírja. A 3v3 nagyon későn jött a kiírás, ezzel nem tudunk anyagilag számolni, 
ami nem jó, hogy nem lesz 2 osztály, mert több csapat nem szeretne profi csapatokkal 
játszani. 
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Kiss László javasolta , hogy a női csapatok mondják el a javaslataikat és az eredményeket 
küldjék el az elnökség részére jóváhagyásra. A 3v3 bajnoksággal kapcsolatban ne legyen 
benne, hogy országos bajnokság, mert akkor a sporttörvény alapján kell eljárni. 
 
4 igen szavazattal el lett fogadva a szóbeli előtrjesztés. 
 
6. napirendi pont: 
Tájékoztató az Utánpótlás Bizottság aktuális teendőiről. 
        Előadó: Pavelka Zoltán (Utánpótlás Bizottság elnöke) 
                     (szóbeli előterjesztés) 
Pavelka Zoltán elmondta, hogy az UP Magyar kupa, nehezen indul, főleg utazási költségek 
miatt kevés csapat vállalja. Kimentek a bajnokság kiírásai, 62 nevezés érkezett. U13-ban 
lehetne két régióra osztani. Gödöllői csapat szeretne indulni U16-ban, de nincs egyesület 
mögötte, ez folyamatban van.  
Az UP bizottságból minden tagnak lesz egy bajnoksága amit felügyelnie, szerveznie kell. 
Hunfloorballon legyen meg a mérkőzések és a játékosok nevezése. 
Újdonság, hogy a rendező csapat köteles igazolnia a résztvevő csapatok játékosait.  
Szövetség médiafelületein meg szeretnénk jelenni. 
 
4 igen szavazattal elfogadták a szóbeli tájékoztatót. 
 
 
7. napirendi pont: 
Javaslat az utánpótlás válogatottak aktuális teendőire. Javaslat a U15 lány és fiú 
válogatott létrehozására. 
        Előadó: Kiss László (elnök) 
                     (szóbeli előterjesztés) 
 
Kiss László elmondta, hogy Varsányi Zsuzsával beszélgettet a szövetségi kapitányi pozícióról. 
Fontos az UP válogatottak működtetése. Elégedettek vagyunk az U19-es válogatott 
teljesítményével. Pályázatot írna ki a szövetség, teljesen nyitott, amennyiben nem vállalja 
senki, akkor az elnökség nevez ki szövetségi kapitányt. Elkészült a pályázati kiírás. Az U19es 
fiú válogatottat újra élesszük fel, de fontos, hogy legyen meg a szakmai tudása a szövetségi 
kapitánynak. Az anyagi finanszírozás megvalósítható. 2024. október 31. a pályázat leadási 
határideje. 
 
EÜ-2024. (09.19.) 2. számú elnökségi határozat: 

Az elnökség egyhangúlag elfogadta a fiú U19-es válogatott létrejöttét. 
  Igen:   4 fő 
  Nem:   0 fő 
  Tartózkodott:  0 fő  
 
Kiss László elmondta, hogy az UP edzőknek erkölcsi bizonyítvánnyal is kell rendelkeznie, 
részt kell venniük egy előadáson. 
 
EÜ-2024. (09.19.) 3. számú elnökségi határozat: 

Az elnökség egyhangúlag elfogadta a fiú és lány U19-es válogatott pályázatát. 
  Igen:   4 fő 
  Nem:   0 fő 
  Tartózkodott:  0 fő  
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Kiss László javasolta U15-ös válogatott létrehozását. Fontos a tehetségek megfogása és 
beintegrálása a válogatott szintre, U19-es válogatott előszobája. Fontos motiváció az UP korú 
válogatott, magasabb szintű képzést kapnak, szakmai előnyök. 
Szövetségi kapitányi pályázatot kell kiírni vagy megkeresés útján történjen a kinevezés. 
 
EÜ-2024. (09.19.) 4. számú elnökségi határozat: 

Az elnökség egyhangúlag elfogadta a fiú U15-ös válogatott létrehozását. 
  Igen:   4 fő 
  Nem:   0 fő 
  Tartózkodott:  0 fő  
 
8. napirendi pont: 
Tájékoztató a VB kvalifikációs versenyek operatív feladatairól. 
         Előadó: Feke Dávid (főtitkár) 
                      (szóbeli előterjesztés) 
Feke Dávid tájékoztatta az elnökséget, hogy szintén Lignanoban lesz a női selejtező és jó 
sorsolást kaptunk. 
A férfi válogatott felkészülése is elkezdődött. 
IFF folyamatosan küldi az elvégzendő feladatokat. 
A felszerelések csekélyek - labdák, jelölő mezek, pólók.  
Számlák még nem érkeztek a nevezésekről. 
Utazás és balesetbiztosítást a szövetség vállalja. 
 
4 igen szavazattal elfogadták a szóbeli előterjesztést. 
 
9. napirendi pont: 
Tájékoztató a II. Hungária Kupa szervezésével kapcsolatos aktuális állapotról. 
        Előadó: Kiss László elnök, Feke Dávid (főtitkár ) 
                     (szóbeli előterjesztés) 
 
Kiss László röviden összefoglalta a szervezés jelenlegi állását. Összességében minden 
rendben van, zajlanak a munkálatok. Vannak mélységek és magasságok, de rendben van. 
 
4 igen szavazattal az elnökség elfogadta a szóbeli beszámolót. 
 
10. napirendi pont: 
Javaslat az MFSZ Versenyszabályzatának módosítására. 
       Előadó: Rácz László (alelnök) 
                    (írásos előterjesztés) 
Rácz László elmondta, hogy a külső tényezők akadályozták az elvárt erdeményt, nagyon 
kialakulatlan a szövetség dolgai, emiatt több dolgot is félre kellett tenni. Inkább a nagyobb 
szakmai dolgok változtak. A fő koncepció az volt, hogy ne legyen élhetetlen a szövetség és el 
tudjon indulni a szezon. 
Fontos a halasztás részleteinek kidolgozása is 
 
EÜ-2024. (09.19.) 5. számú elnökségi határozat: 

Az elnökség egyhangúlag elfogadta a Versenyszabályzat módosításait. 
  Igen:   4 fő 
  Nem:   0 fő 
  Tartózkodott:  0 fő  
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11. napirendi pont: 
Az átigazolási szabályzatban szereplő, játékosok kölcsönadásával kapcsolatos szabályok 
aktualizálása. 
       Előadó: Rácz László (alelnök) 
                    (írásos előterjesztés) 
 
Rácz László kiegészítette az írásos előterjesztését. Jelenleg is vannak kölcsönadási igények, 
amatőr sportszerődéssel rendelkező játékost lehet kölcsönadni. A versenybizottság dolgozza 
át az átigazolási szabályzat kölcsönadásra vonatkozó paragrafusát. 
 
EÜ-2024. (09.19.) 6. számú elnökségi határozat: 

Az elnökség egyhangúlag elfogadta az átigazolási szabályzat módosítását. 
  Igen:   4 fő 
  Nem:   0 fő 
  Tartózkodott:  0 fő  
 
12. napirendi pont: 
Egyebek 
 
Kiss László, IFF játékos bizottságba jelölés, 2 jelölés - Kiss Dorina, Psz. péter, 
Játékosügynöki bizottság ötlet - magyar egyesületek tegyenek javaslatot a játékosügynöki 
bizottság elnökére. 
 
 
 
 
 
Kiss László az utolsó napirendi pont megbeszélése után megkérdezte az elnökséget, van-e 
valakinek egyéb más közérdekű bejelentése, de nem érkezett új hozzászólás. 
 
 
Kiss László megköszönte mindenkinek a részvételt, majd 21 óra 37 perckor berekesztette az 
elnökségi ülést. 
 
 
 
 

Kiss László 
Levezető elnök 

 
 

 
    Odor Gréta                                          Rácz László                                   dr. Mózes Réka 
Jegyzőkönyv vezető                          Jegyzőkönyv hitelesítő                  Jegyzőkönyv hitelesítő 
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